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Rada Miasta i Gminy Kórnik 

Komisja Budżetu i Finansów 

SE-BRM.0012.3.4 .2024 

Protokół  

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 23 maja 2024  w sali 

posiedzeń ratusza bnińskiego. Obrady rozpoczęto o godzinie  8:30, a zakończono o 

godzinie 10:25. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych i zaproszeni goście. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W spotkaniu uczestniczyli także: Sebastian Wlazły wiceburmistrz MiG Kórnik, Bronisław 

Dominiak wiceburmistrz MiG Kórnik, Anna Kozłowska kierownik Wydziału Gospodarki 

Finansowej UMiG Kórnik, Łukasz Grzegorowski zastępca kierownika Wydziału Promocji 

Gminy UMiG Kórnik. 

 

1. Otwarcie posiedzenia - stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący komisji Adam Lewandowski otworzył posiedzenie Komisji Budżetu         

i Finansów. Powitał zebranych.  Poinformował, że posiedzenie jest nagrywane, a zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku                  

z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący przypomniał regułę głosowania i poprosił  o zachowanie reguł dyskusji, 

kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczy 14 radnych (radny Piotr Szczepaniak i radny 

Robert Maliński oraz radna Magdalena Pawlaczyk spóźnili się na posiedzenie).  Komisja 

Budżetu i Finansów miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał, czy radni mają uwagi do ogłoszonego 

wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 



                                                                                                                            PROJEKT 
 

3 
 

NIEOBECNI (7) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Robert 

Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Piotr Szczepaniak 

Radna Helena Świdurska nie głosowała za pomocą systemu eSesja. 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

 1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

 2. Wybór zastępcy przewodniczącego komisji.  

 3. Zapoznanie się z planem pracy komisji na 2024 r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-

2037 , 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok,  

c) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie 

umowy użyczenia nieruchomości zabudowanej  budynkiem strażnicy 

w miejscowości Robakowo, 

d) przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego Gminy Kórnik na rok 2025, 

e) ustalenia wynagrodzenia Pana Przemysława Pacholskiego - Burmistrza Miasta           

i Gminy Kórnik. 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski.  

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

Do posiedzenia dołączyli radni Robert Maliński i Piotr Szczepaniak. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 16 radnych. 

 

2. Wybór zastępcy przewodniczącego komisji. 

Na zastępcę przewodniczącego komisji zgłoszono dwie kandydatury: 

a) radnego Macieja Brylewskiego – zgoda na kandydowanie stanowi załącznik do 

protokołu, 

b) radnego Jerzego Walczyka – radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/23a50fd3-7adb-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/23a50fd3-7adb-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/23a50fd3-7adb-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/23a50fd3-7adb-4#collapse4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/23a50fd3-7adb-4#collapse10
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/23a50fd3-7adb-4#collapse11
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Głosowano w sprawie: 

wyboru zastępcy przewodniczącego komisji Macieja Brylewskiego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Wojciech Fieduk, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Sebastian Stein,  

Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (8) 

Anna Maria Andrzejewska, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Danuta 

Paluszkiewicz, Małgorzata Skrzypczak, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy 

Walczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 Jerzy Rozmiarek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Magdalena 

Pawlaczyk 

Radna Danuta Paluszkiewicz głosowała „PRZECIW”. Swój głos oddała ustnie 

wyjaśniając pomyłkę podczas głosowania za pomocą systemu eSesja, gdzie 

zagłosowała „WSTRZYMUJE SIĘ”. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru zastępcy przewodniczącego komisji Jerzego Walczyka. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Maria Andrzejewska, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Danuta 

Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 
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PRZECIW (5) 

Wojciech Fieduk, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Helena Świdurska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Magdalena 

Pawlaczyk 

Zastępcą przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów MiG Kórnik został radny Jerzy 

Walczyk. 

 

3. Zapoznanie się z planem pracy komisji na 2024 r. 

Dokument stanowi załącznik.  Nie zgłoszono uwag. 

Radna Marta Kowalczyk zadała pytanie dotyczące procesu głosowania. Odpowiedzi 

udzielił przewodniczący komisji wyjaśniając, że osoby nieobecne nie mogą brać 

czynnego udziału w głosowaniu. 

Głosowano w sprawie: 

nowego planu pracy komisji na 2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Magdalena 

Pawlaczyk 
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4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał są załącznikami do protokołu. 

4ab) zaopiniowanie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037,                      

- zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok - dodano 17.05.2024 r. 

Anna Kozłowska Kierownik Wydziału Gospodarki Finansowej szczegółowo omówiła  

zmiany w projektach do uchwały budżetowej i wieloletniej prognozy finansowej.  

Radny Adam Lewandowski zapytał o wydatki przeznaczone na rozbudową Biblioteki 

Publicznej w Kórniku. Odpowiedzi udzielił Wiceburmistrz Bronisław Dominiak informując, 

że wszystkie zadania inwestycyjne będą prowadzone zgodnie z planem. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037, 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Magdalena 

Pawlaczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Magdalena 

Pawlaczyk 

 

Do posiedzenia dołączyła radna Magdalena Pawlaczyk. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 17 radnych. 

 

4c) zaopiniowanie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

i zawarcie umowy użyczenia nieruchomości zabudowanej  budynkiem strażnicy 

w miejscowości Robakowo. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły przedstawił działania urzędu, które doprowadziły         

do realizacji inwestycji. 

Radny Robert Maliński zapytał czy jest możliwość korzystania ze świetlicy przy 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Robakowie przez mieszkańców  Dachowy. Odpowiedzi 

udzielił wiceburmistrz Bronisław Dominiak, że dopóki nie będzie nowej świetlicy             

w Dachowie, mieszkańcy mogą korzystać ze starej świetlicy znajdującej się                   

w Dachowie. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły uściślił informację wyjaśniając działania 

urzędu w celu szybkiej realizacji inwestycji.  
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Radny Robert Maliński zaproponował wykorzystanie starej świetlicy w Dachowie          

na potrzeby sołectwa Robakowo-wieś. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak zgodził się    

z tą propozycją.  

Radny Jerzy Rozmiarek poinformował, gdzie na terenie gminy Kórnik znajdują się 

strażnice Ochotniczych Straży Pożarnych i kto z nich korzysta. Wiceburmistrzowie 

odnieśli się do wypowiedzi swojego przedmówcy tłumacząc możliwości jakie będą mieli 

mieszkańcy Dachowy i Robakowa-osiedle, gdy  zakończą  się zaplanowane inwestycje. 

Radny Piotr Szczepaniak przedstawił założenia wykorzystania świetlicy przy                 

ul. Wiejskiej w Robakowie i sali przy Ochotniczej Straży Pożarnej w Robakowie. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

użyczenia nieruchomości zabudowanej  budynkiem strażnicy w miejscowości 

Robakowo. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA 

 (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Iwona Kosmalska 

 

4d)  zaopiniowanie przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego Gminy Kórnik na rok 

2025. 
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Radna Anna Maria Andrzejewska zaproponowała, żeby wprowadzić podział na małe      

i duże miejscowości – małe miejscowości nie mają możliwości przebicia swoich 

projektów ze względu na małą liczbę podpisów pod nimi. Wiceburmistrzowie Sebastian 

Wlazły i Bronisław Dominiak zgodzili się z wypowiedzią radnej Anny Marii 

Andrzejewskiej, ale przedstawili stanowisko, żeby zmiany takie wprowadzić dopiero            

w przyszłym roku. 

Ze swoimi przedmówcami zgodził się radny Sebastin Stein. 

Radna Magdalena Pawlaczyk poparła wniosek i zaproponowała przyjęcie nowego 

przelicznika  punktowego.  Z wypowiedzią radnej  zgodził się radny Adam Lewandowski. 

Radny Adam Zydroń zaproponował, żeby mniejsze miejscowości umawiały się               

z większymi miejscowościami, co do wybieranych projektów. 

Radny  Jarosław  Janowski  również  zgodził  się z propozycjami  swoich przedmówców. 

Radny Piotr Szczepaniak przedstawił zeszłoroczne rozliczenie zadania budżetu 

sołectwa Robakowo-wieś. Omówił możliwości wsi na wygranie budżetu  obywatelskiego. 

Następnie głos zabrał radny Jerzy Walczyk, który poparł inicjatywę budżetu 

obywatelskiego. Odniósł  się  do małych miejscowości i do zmiany  przeliczania  głosów. 

Radny Piotr Szczepaniak zwrócił uwagę na możliwości łatwiejszego zgłaszania się       

do projektu obywatelskiego między małymi, a dużymi sołectwami. 

Ponownie głos zabrała radna Anna Maria Andrzejewska, która odniosła się                  

do terminowości projektu. 

Uczestniczący w spotkaniu Łukasz Grzegorowski z-ca kierownika Wydziału Promocji 

Gminy tutejszego urzędu zwrócił uwagę na charakter budżetu obywatelskiego. 

Podkreślił, że pomysły do tego projektu zgłaszają mieszkańcy, a nie sołtysi. Odniósł się 

do wszystkich wypowiedzi swoich przedmówców przypominając inicjatywę akcji.  

Przedstawił też inne projekty jakie były prowadzone przez Miasto i Gminę Kórnik. 

Z wypowiedzią tą zgodziła się radna Magdalena Pawlaczyk. Poparła podział na 

miejscowości, a nie sołectwa. 

Radny Jarosław Janowski zaproponował zmianę wysokości kwot budżetu 

obywatelskiego. Zmniejszenie kwoty na tzw. duże zadania, a zwiększenie na tzw. małe 

zadania. Pomysł poparł radny Wojciech Fieduk. 
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Dyskusję podsumował Wiceburmistrz Bronisław Dominiak proponując pozostawienie 

projekt budżetu obywatelskiego w tym roku na niezmienionych zasadach, a dopiero      

w przyszłym roku wdrożyć wszystkie omówione propozycje. Po wysłuchaniu wszystkich 

uwag i propozycji przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały i zmianą 

wysokości kwot na zadaniach. 

Głosowano w sprawie: 

podziału kwoty na zadania 150.000 na zadania małe i 1.050.000 na zadania duże 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Iwona Kosmalska 

 

Głosowano w sprawie: 

przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego Gminy Kórnik na rok 2025. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Iwona Kosmalska 

 

4e) zaopiniowanie ustalenia wynagrodzenia Pana Przemysława Pacholskiego - 

Burmistrza  Miasta i Gminy Kórnik.  

Radny Adam Zydroń poprosił o wyjaśnienie wartości i składników wynagrodzenia 

burmistrza. Przewodniczący Adam Lewandowski odniósł się do zapisów w uzasadnieniu 

uchwały. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powołał się na stanowisko RIO. 

Radny Jerzy Walczak wyjaśnił wysokość diet radnych w oparciu o podjęte uchwały. 

Zaproponował, żeby komisja statutowa zajęła się nieobecnościami radnych                  

na komisjach i ewentualnymi konsekwencjami za brak obecności. 

Wiceburmistrz  Bronisław  Dominiak  wyjaśnił  różnicę  pomiędzy dodatkiem funkcyjnym,  

a dodatkiem specjalnym.  

Radna Marta Kowalczyk poruszyła kwestię niskich wynagrodzeń pracowników 

tutejszego urzędu. Poprosiła o wyjaśnienie, kto decyduje o wysokości wynagrodzeń 

pracowników.  Na końcu swojej wypowiedzi wstawiła się za wszystkimi pracownikami 

urzędów przypominając, że jest to grupa zawodowa,  której się nie docenia.  

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak poinformował, że wysokość wynagrodzeń 

pracowników urzędu uzależniona jest od decyzji burmistrza. W zeszłym roku pracownicy 

otrzymali dwie podwyżki wynagrodzenia podstawowego wysokości 6% jednej z nich. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły dołączył do dyskusji informując, że są one opisane      

w ustawie o pracownikach samorządowych.  

Rozmowę podsumował przewodniczący Adam Lewandowski odnosząc się                    

do burmistrza, by rozważył propozycję podwyżek wynagrodzeń dla pracowników UMiG 

Kórnik. 
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Głos zabrał radny Jerzy Walczyk wyjaśniając, że radni mają wpływ na budżet 

wynagrodzeń dla pracowników poprzez zmiany w uchwale budżetowej. 

Do dyskusji dołączył radny Sebastian Stein.  Zgodził się ze stanowiskiem swojego 

przedmówcy, ale również zwrócił uwagę na niskie wynagrodzenia pracowników 

tutejszego urzędu. 

Radny Jarosław Janowski zapytał, ile kosztowały gminę podwyżki dla nauczycieli  

obiecane przez rząd. Na pytanie odpowiedzi udzielił wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

informując, że było to około czternaście milionów złotych. Wyjaśnił, że podwyżki             

te dotyczyły wszystkich pracowników, we wszystkich  jednostkach oświatowych. 

Dyskusję podsumował przewodniczący komisji Adam Lewandowski, informując               

o konieczności przekazania wszystkich uwag dotyczących podwyżek dla pracowników 

tutejszego  urzędu  Przemysławowi  Pacholskiemu  Burmistrzowi Miasta i Gminy Kórnik. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wynagrodzenia Pana Przemysława Pacholskiego - Burmistrza  Miasta i Gminy 

Kórnik. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Iwona Kosmalska 

 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 
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Radny Jerzy Walczyk zapytał o koszty wywozu śmieci w gminie Kórnik. Poprosił            

o przygotowanie informacji, jakie są przewidywane koszty wywozu odpadów i dokąd są 

one wywożone.  Zaproponował, żeby na sierpniową komisję zaprosić Roberta 

Przybysza Prezesa WODKOM Kórnik Sp. z o.o.  

Radny Robert Maliński zaproponował podział uchwały budżetowej na kwartały                

i publikację tekstu jednolitego raz na kwartał. Miałoby to ułatwić śledzenie zmian            

w uchwale budżetowej i być bardziej przejrzyste dla każdego mieszkańca. 

W dyskusji głos zabrał Wiceburmistrz Sebastian Wlazły, który szczegółowo omówił jakie 

koszty ponosi gmina i z jakich dofinansowań korzysta. Wytłumaczył jaki problem         

dla gminy stanowi sama gospodarka odpadami. Natomiast jeśli chodzi o propozycję 

radnego Roberta Malińskiego udzielił odpowiedzi, że obowiązkiem ustawodawcy jest 

publikacja tekstów jednolitych uchwał raz na rok. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak poinformował, że urząd zastanowi się nad 

propozycją radnego Roberta Malińskiego. Jednocześnie wyjaśnił, że sama uchwała 

budżetowa jest dość przejrzysta i łatwo można znaleźć interesujący nas zapis. 

Radna Marta Kowalczyk poprosiła o doprecyzowanie, czy na następnym posiedzeniu 

komisji budżetowej będą obecne osoby decyzyjne z WODKOM Kórnik Sp. z o.o.             

i Wydziału Gospodarki Odpadami. Przewodniczący Adam Lewandowski udzielił 

odpowiedzi, że dopiero na komisji w sierpniu tego roku osoby te zostaną zaproszone    

na posiedzenie komisji. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak poinformował,                     

że na sierpniowym spotkaniu będzie obecny Robert Przybysz Prezes WODKOM Kórnik   

Sp. z o.o., który teraz proceduje uzyskanie wszystkich pozwoleń umożliwiających 

gospodarowanie odpadami. Do wypowiedzi tej odniósł się wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły i przestawił działania urzędu w celu lepszej i bardziej opłacalnej gospodarki 

odpadami.  

 

Posiedzenie opuściła radna Magdalena Pawlaczyk. 

Od tej pory w spotkaniu uczestniczyło 16 radnych. 
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Radny Jerzy Walczyk zaproponował, żeby temat ten rozwinąć na następnym 

posiedzeniu komisji. Poprosił o zarezerwowanie na sierpniową komisję budżetową 

przynajmniej trzech godzin. 

Radna Helena Świdurska zadała pytanie dlaczego na terenie gminy Kórnik funkcjonują 

dwa rodzaje worków na szkło, czym jest to uwarunkowane? Na zadane pytanie 

odpowiedział wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśniając, że obowiązek segregacji 

szkła wynika z podpisanej umowy na jego odbiór przez odbiorcę odpadów. Radna 

odniosła się też do wysokości opłat za wywóz śmieci twierdząc, że powinny być jeszcze 

dodatkowe zniżki np. dla wielodzietnych rodzin. 

Radny Jerzy Walczyk udzielił odpowiedzi, że dodatkowe zniżki uzależnione                   

są od budżetu  gminy. 

 

6. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Lewandowski 

zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów MiG Kórnik. 

 

                                                                                          Przewodniczący komisji 

                                                                                           /-/ Adam Lewandowski 

Protokołowała: Ewa Woźniak 


